
 

 

 

      
   

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Vart tog sjuksköterskorna vägen? 

 
Som vi alla vet är sjuksköterskor en bristvara, i Västmanland och i hela landet. Regionens 
utvärdering av sommaren 2024 visar att det har varit svårt att rekrytera sjuksköterskor i den 
utsträckning som skulle behövas för att täcka behoven.   
 
I samband med att målbilden för hälso- och sjukvården 2029 presenterades och i februari i år 
klubbades igenom av regionfullmäktige valde ett tiotal erfarna sjuksköterskor att säga upp sig 
från sjukhuset i Köping. Det bidrog till att bemanningssituationen förvärrades och därmed till 
att akuten numera är stängd på natten och att HIA tvingades stänga fyra veckor i somras. 
 
Självklart har anställda som säger upp sig ingen skyldighet att berätta för arbetsgivaren var de 
ska börja jobba i stället, men ur regionens perspektiv kan det ändå vara intressant att veta om 
de har gått till andra regioner, kommuner eller privata bolag. Nationellt har så många som  
13 000 sjuksköterskor lämnat yrket helt. 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Har styret nåtts av information om vilka arbetsgivare dessa sjuksköterskor har nu?  
- Har Region Västmanland gjort några försök att erbjuda dem andra tjänster hos oss? 
- Vad gör styret för att inte fler sjuksköterskor ska lämna Köpings sjukhus? 
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